
ZAPISNIK  

sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

održane dana 30.08.2021. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 07:33   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Rosana Prvinić, Tomislav Sinovčić,  Teo 

Tomić, Tihomir Glavurtić, Ćiril Kalebić i Zvjezdana Jelinčić 

 

Nenazočni:  Zlatko Radman 

 

Sjednici još nazočuju: 

Nikola Cecić-Karuzić-Općinski načelnik, Nataša Nazor Jovović-Pročelnica Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 
Predsjedatelj pozdravlja prisutne i prelazi na 1. točku dnevnog reda, te nadopunjuje dnevni 

red s točkom 12A „Zakup prostora za potrebe snimanja filma na Šolti“ 

 

Ad.1)  

Dnevni red 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 3. Sjednice Općinskog vijeća 

3. Usvajanje zapisnika sa 4. Sjednice Općinskog vijeća 

4. Vijećnička pitanja 

5. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2021. godinu 

6. Javna priznanja Općine Šolta 

7. Postupak javnog nadmetanja za odabir Najpovoljnijeg ponuditelja za istraživanje 

mineralnih sirovina „Oblik 1“ 

8. Zaključak o prijedlogu razrješenja dosadašnjeg i imenovanju novog  predstavnika 

Općine Šolta u Stručnom tijelu za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom dobru na 

području SDŽ 

9. Odluka o razrješenju članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 

10. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Grohote - 

Rogača 

11. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja-prodaja nekretnina u vlasništvu Općine 

Šolta 

12. Zaključak o  odricanju prava prvokupa kulturnog dobra  

12.A. Zakup prostora za potrebe snimanja filma na Šolti                                    

13. Razno 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje dopunjeni dnevni red. 

JEDNOGLASNO se usvaja dnevni red 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 



 

Ad.2) 

 

JEDNOGLASNO se usvaja Zapisnik 3. sjednice Općinskog vijeća. 
 

Ad.3) 

 

JEDNOGLASNO se usvaja Zapisnik 4. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Ad.4) 

 

Ćiril Kalebić postavlja pitanje u svezi UPU Stomorska, u kojoj je fazi, kad će biti neki 

rezultati. 

Načelnik izvješćuje, PPU  radi firma URBOS, u visokoj je fazi izrade, čeka se Županijska 

skupština da prođe usklađenje sa Županijskim planom, inače sve je spremno za javni uvid  

koji bi mogao biti već krajem 9. mjeseca. A UPU naselja Stomorska radi firma Geoprojekt, 

postoji puno zahtjeva mještana od kojih se 90% odnosi na prometnu infrastrukturu, pa se oni 

trebaju pregledati, predlaže zajedno sa vijećnicima, iz Stomorske, i Mjesnim odborom, 

predlaže već idući tjedan. 

 

Tihomir Glavurtić postavlja pitanje radova uz ug.objekt „Gajeta“ 

Načelnik ističe da nije u njegovoj nadležnosti, na privatnom je objektu, a nadležne 

inspekcijske službe su upoznate s tim, Konzervatori su poslali zabranu daljnjih radova. 

 

Rosana Prvinić pita šta je sa otvaranjem Studenca. 

Načelnik odgovara da nije pitanje iz njegove nadležnosti, niti je općinski objekt. 

 

Ante Blašković pita što je sa vijećnikom Zlatkom Radmanom. 

Načelnik izvješćuje da će Zlatko Radman pismeno, 1.9., dati mandat na raspolaganje, te ide 

drugi vijećnik, slijedeći na listi. 

 

Teo Tomić iznosi upit stranke, za mogućnost pražnjenja septičkih jama po povlaštenoj cijeni, 

1 godišnje ili čak 1 godišnje besplatno, stalnim stanovnicima Šolte, kako bi ih potakli da ih 

prazne. 

Načelnik se osvrnuo na cijenu koja je ove sezone bila znatno veća jer je manje vozilo Basilije 

bilo u kvaru. Iznajmljeno vozilo bilo je zapremine 8 kubika pa je time i cijena bila veća.  

 

Ćiril Kalebić ističe veliki problem prometa u Stomorskoj, ovog ljeta kolaps prometa, smatra 

da do druge sezone nešto treba napraviti, a ne da padne u zaborav, jer se razbijaju kandelaberi, 

automobili, ulazi se u štekate…., treba naći neku alternativu. 

Predsjedatelj odgovara da je to više informacija nego pitanje i da će se potruditi da to bude 

točka na jednoj od sjednica. 

 

Ante Blašković pita zašto se baš sada traži od mjesnih odbora izvješće o sastancima, i od 

Načelnika i od Predsjednika vijeća, mjesni odbori su iznenađeni jer se do sada to nije tražilo, 

vjerojatno je ovo prvi put od kad postoji Općina. Mjesni odbori su uglavnom svake godine 

postavljali iste zahtjeve i malo od toga je ispunjeno, u čemu je sada bit. 

Načelnik izvješćuje da tako piše u Pravilniku, mjesni odbori moraju voditi zapisnike sa 

sastanaka- dnevni red, prisutni, kako su se donosile odluke, kako se glasovalo, …i jednu 

kopiju je obavezno dostavljati Općini. Upravo zato da bi se utvrdilo da li su pojedinci sami 

donosili odluke. 

 



Predsjedatelj pojašnjava da je baš sada poslano prvo zbog toga što je Načelnik zamolio i što je 

na slijedećoj sjednici točka dnevnog reda Rad mjesnih odbora, a drugo smatra da bi i vijećnici 

željeli imati uvid u rad mjesnih odbora, ako zapisnici postoje. Mišljenja je da bi Načelnik 

trebao biti na sjednici bez obzira da li će dobiti te zapisnike ili ne. 

 

Ad.5.) 

 

Na sjednicu je pristigla Tonkica Radeljić,  Viši financijski savjetnik JUO OŠ, koja je 

izvjestitelj po ovoj točki dnevnog reda. 

 

Ante Blašković traži da uđe u zapisnik ono što je primijetio, a to je pod aktivnosti MO, da nije 

točno da je 16.208 kuna išlo za MO Gornje Selo. Ovo je tražila grupa građana, a ne MO. 

Odobreno je na njihov zahtjev. Investicija je znatno veća, radili su i nadoplatili sami mještani, 

i ne treba biti tako naznačeno u Izvještaju. 

 

Tonkica Radeljić odgovara kako u Proračunu ne postoji takva stavka kada grupa građana 

kupuje materijal, to ne ide ni pod građenje ni pod održavanje, pa se uvijek s tim išlo kroz 

mjesne odbore. 

 

Predsjedatelj stavlja Izvještaj na usvajanje. 

Vijećnici glasuju sa 5 glasova ZA, 1 PROTIV, 2 SUZDRŽANA, te se usvaja 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2021. godinu 
 

Ad.6) 

 

 Predsjedatelj naglašava da je Zapisnik Povjerenstva došao nešto kasnije, pa pita 

vijećnike ako imaju primjedbi. 

Kako nema primjedbi poziva na raspravu o prijedlozima prema zapisniku Povjerenstva 

1. Dragutin Marković za osobnu nagradu 

2. MNK Maslinica za osobnu nagradu 

3. Angelo Bezić i Tonći Cecić za priznanje 

4. Tim Senka Brajčić i Ana Domaćina za skupnu nagradu 

5. Ante Ruić za priznanje 

6. Marina i Robert Kalebić za priznanje 
 

Ad.1) Glasovanjem sa 7 ZA i 1 SUZDRŽAN prihvaća se prijedlog za osobnu nagradu. 

 

Ad.2) Sa 2 glasa ZA 1 PROTIV i 5 SUZDRŽANA prijedlog se ne prihvaća. 

 

Ad.3) U raspravi sudjeluju Ante Blašković, Tihomir Glavurtić, Teo Tomić, Tomislav 

Sinovčić, Ćiril Kalebić i Načelnik 

JEDNOGLASNO se prihvaća prijedlog za priznanje 

 

Ad.4) U raspravi sudjelovali Teo Tomić, Tihomir Glavurtić i Načelnik 

Glasovanjem sa 4 glasa ZA i 4 SUZDRŽANA prijedlog nije usvojen 

 

Ad.5) Glasovanjem sa 4 glasa ZA, 1 PROTIV i 3 SUZDRŽANA, prijedlog nije usvojen 

 

Ad.6.) Glasovanjem sa 4 glasa ZA, 1 PROTIV i 3 SUZDRŽANA, prijedlog nije usvojen 

 

 



Temeljem provedenog glasovanja donosi se  

 

Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Šolta za 2021. godinu 

I.    Nagrada Općine Šolta 

       osobna – Dragan Marković,   

II.   Priznanje Općine Šolta 

       Angelo Bezić i Tonči Cecić   

Ad.7) 

 

U 8:45 sati dolaze prijavljeni građani koji su dobili odobrenje za prisustvovanje na ovoj točki 

dnevnog reda sjednice. 

 

Predsjedatelj uvodi u ovu točku iznoseći zahtjeve pojedinih vlasnika nekretnina na 

predmetnom području. Upućuje da se ovdje ne raspravlja o njihovim zahtjevima nego zbog 

toga što je jedna od parcela na tom području u vlasništvu Općine. 

U raspravi sudjelovali Teo Tomić, Načelnik, Ćiril Kalebić i Tihomir Glavurtić. 

 

Načelnik smatra da ova točka nije uopće trebala biti na Vijeću. Predmetna parcela nije 

vlasništvo Općine nego Ministarstva imovine. Novi Plan koji je prihvaćen od Ministarstva 

usklađen je sa našim Planovima i obrnuto. Županija još samo treba usvojiti inače je već sve 

usklađeno. Procedura koja je u tijeku nije ovakva kakva je stavljena ovdje kao točka dnevnog 

reda.  

 

Predsjedatelj smatra obzirom da Plan još nije usvojen na Županijskoj skupštini ovo Vijeće 

može predložiti Ministarstvu odustajanje od provođenja postupka odnosno ne davanje 

suglasnosti, ili donijeti zaključak o davanju suglasnosti. Rok za davanje očitovanja je 

02.09.2021. 

Daje na glasovanje prijedlog 

     Zaključka  

Općina Šolta  nije suglasna da se provede postupak javnog nadmetanja za odabir 

najpovoljnijeg ponuditelja za istraživanje mineralnih sirovina u traženom  istražnom prostoru 

tehničko-građevnog kamena “Oblik 1” , radi davanja koncesije za eksploataciju. 

Načelnik navodi da Općinsko vijeće nije nadležno za druge planove samo za donošenje 

prostornih planova. 

Načelnik predlaže Planove, a ovu točku nije predložio što stoji u čl. 44 Statuta. 

 

Predsjedatelj ističe da ne predlaže samo Načelnik, već točku dnevnog reda može predložiti i 

bilo koji vijećnik te je on kao vijećnik i predsjednik vijeća ovo stavio na dnevni red. Nadalje 

čita cijeli članak 31. Statuta Općine Šolta i to po zahtjevu Načelnika. 

 

Predsjedatelj  poziva na glasovanje o već iznijetom Zaključku. 

 

Sa 5 glasova ZA, 1 PROTIV i 2 SUZDRŽANA Zaključak se usvaja. 

 

U 9:12 sati Predsjedatelj upućuje goste koji su došli zbog ove teme da napuste sjednicu jer je 

ova točka zaključena. 

 

 



Ad.8) 

 

Ante Blašković u ime Kluba vijećnika iznosi mišljenje da Boris Gabela ne može obavljati 

nadalje tu funkciju, jer Klub ima spoznaje da on nije osoba za to,  te predlažu razrješenje i 

izbor novog člana.  

  

U raspravi nadalje sudjeluju: Ćiril Kalebić, Tihomir Glavurtić, Teo Tomić i Načelnik 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o prijedlogu Zaključka da se Boris Gabela razrješuje 

dužnosti predstavnika Općine Šolta u Stručnom tijelu SDŽ. 

Prijedlog usvojen JEDNOGLASNO. 

 

Ante Blašković ispred Kluba vijećnika predlaže Tihomira Glavurtića za novog predstavnika 

Općine Šolta. 

Drugih prijedloga nema. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje. 

Sa 6 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA prihvaća se prijedlog novog predstavnika te se ujedno 

donosi  
ZAKLJUČAK 

o prijedlogu razrješenja dosadašnjeg (Boris Gabela) i imenovanju novog (Tihomir Glavurtić) 

predstavnika Općine Šolta u Stručnom tijelu za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom 

dobru na području SDŽ  

Ad.9)  

  

Načelnik predlaže da se ova točka stavi na slijedeću sjednicu jer je objavljen Javni poziv pa će 

prema prijavljenima on dati svoj prijedlog za članove. 

 

Predsjedatelj ne prihvaća prijedlog jer se po Poslovniku točka ne može staviti više na dnevni 

red u roku 6 mjeseci. To će biti dug period zato je potrebno uskoro izmijeniti Poslovnik pa će 

se tako dobiti mogućnost da to bude opet na dnevnom redu. 

 

Načelnik traži od Pročelnice (i da uđe u zapisnik) da se skine sa web stranice Općine- Vijeće 

za koncesije kao radno tijelo Općinskog vijeća, jer ono to nije, ne bira ga Vijeće. 

 

Predsjedatelj zaključuje, Pročelnica će zatražiti mišljenje nadležnog tijela i za sada ništa 

ne skidati sa web stranice. 

 

Predsjedatelj Odluku stavlja na glasovanje. 

 

Sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  

Odluka o razrješenju članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 

 

 

Ad.10) 

 

Pročelnica izvješćuje po ovoj točci. 

U raspravi sudjeluju Tihomir Glavurtić, Načelnik, Ante Blašković i Predsjedatelj  

 

Predsjedatelj izvješćuje da će Jedinstveni upravni odjel OŠ napraviti popis planova koji su na 

snazi i onih koji će se mijenjati te dostaviti Vijeću. 



 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o prijedlogu Odluke. 

Sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  

 

Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja  

naselja Grohote - Rogača 

 

Ad .11) 

 

Pročelnica izvješćuje po ovoj točci.  

Nadalje u raspravi sudjeluju Ante Blašković, Predsjedatelj i Načelnik. 

 

Na pitanje Predsjedatelja, čime se rukovodi kod zahtjeva za prodaju općinskog zemljišta, 

Načelnik obrazlaže da je najgore imati zapušteno zemljište, na ovaj način će se zemljište 

obraditi, manja je opasnost od požara, a sve što Općina ima, a da je poljoprivredno i 

zapušteno, uzet će Država tamo gdje nije Općina uknjižena u Zemljišniku. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje Odluku. 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja-prodaja nekretnina u vlasništvu Općine 

Šolta 

 

Ad.12) 

 

Pročelnica izvješćuje da KUPAC ima dugova prema Općini Šolta koje ne podmiruje unatoč 

upozorenjima. 

Predsjedatelj  ovu točku skida sa dnevnog reda. 

 

 

Ad.12a) 

 

Pročelnica izvješćuje o potrebi izrade Pravilnika, o cijenama prema lokacijama, nada se da će 

na vrijeme dobiti lokacije snimanja da se Vijeće može usuglasiti o cijenama zakupa. 

 

Predsjedatelj donosi Zaključak 

Da Jedinstveni upravni odjel OŠ pripremi prijedlog Pravilnika za slijedeću sjednicu. 

 

Zaključak se JEDNOGLASNO usvaja. 

 

 Ad.13) 

 

Predsjedatelj iznosi zahtjev grupe građana za postavljanje uspornika u ulici Domovinskog rata 

u Maslinici. Ima li Općina ingerenciju za to. 

 

Načelnik obrazlaže da je cesta nerazvrstana, sporna jer je napravljena nelegalno. Naručena je  

geodezija jer je jedna od najvažnijih ulica u Maslinici, ali zbog sporova nema je niti u 

Katastru. Problem prometa mogla bi regulirati Policija, upravo zbog toga ljeti Općina plaća 

pojačani broj policajaca ali policija ne radi svoj posao. 

 

 

Predsjedatelj donosi  



Zaključak 

 

Odbija se molba grupe građana iz Ulice Domovinskog rata u Maslinici za postavljanje 

uspornika u toj ulici, jer je trasa preduga, cesta je u postupku katastarske evidencije 

nerazvrstanih cesta, a navedeni problem u nadležnosti je MUP-a. 

 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

 

 

Ante Blašković pita kolika je dozvoljena udaljenost od državne ceste za izgradnju ogradnog 

zida na parceli koja je uz tu cestu. 

Predsjedatelj odgovara da će se informirati i onda dati odgovor. 

 

Predsjedatelj također upozorava na cestu prema Pekari i opasnosti da netko pogine. 

Pročelnica daje odgovor kako je Hrvatskim cestama pisano više puta za taj problem i problem 

na predjelu Radovanja ali ništa nisu odgovorili. 

 

Predsjedatelj predlaže da se češće šalje, nekoliko mjeseci ponavljati dopis pa vidjeti da li će se 

što dogoditi. Ujedno moli Tihomira Glavurtića da napiše pobliže o problemu kojeg je on 

iznio, uz skicu, kako bi se i taj problem uvrstio uz ostale i poslao Hrvatskim cestama. 

Također najavljuje da će se ovoj temi posvetiti na nekoj od narednih sjednica. 

 

 

 

 

Sjednica je završena u 10:32 sati. 

 

 
ZAPISNIČAR                    PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Katja Tramontana-Domaćina                  Teo Tomić, dipl.iur. 

 

 

 

 

KLASA:021-05/21-01/09 

URBROJ:2181/03-01-21-3 

Grohote, 30.08.2021. godine 


